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Zwracam się z prośbą o zorganizowanie w najbliższym czasie sesji Rady Powiatu 
Mieleckiego poświęconej specjalnie turystyce w powiecie mieleckim.

Uważam , że jest to ważny temat, istotny dla mieszkańców miasta Mielca i całego 
powiatu, pomijany z uwagi na inne ważne sprawy w powiecie mieleckim.

Jako radni powiatu mieleckiego jesteśmy odpowiedzialni za wszechstronny rozwój 
naszego powiatu.W sprawach związanych z turystyką mamy jako powiat znaczące 
opóźnienia ,a jest to równie ważna dziedzina działalności gospodarczej.

Jestem świadomy ,że mamy potęcjał do rozwoju turystyki w naszym powiecie ( czysta 
rzeka Wisłoka, piękna puszcza Sandomierska z jej już funkcjonującym Przyrodniczym 
Szlakiem Puszczy Sanomierskiej, rzeka Wisła)

Dyskusja a dalej realizacja inwestycji związanych z turystyką pozwoli otworzyć nasz 
powiat na turystów z całego świata; przez Kraków w Bieszczady.

Na taką sesję koniecznym byłoby zaprosić osoby,instytucje , które mogą się podzielić 
swoją wiedzą, doświadczeniem i pomysłami na rozwój turystyki w naszym powiecie.

Mamy ludzi z pasją działających w naszym powiecie. Forum powiatowe to dobre 
miejsce bymogli oni podzielić się swoim doświadczeniem,wiedzą, pomysłami na przyszłość


